

# CONFIDENTIALITY & IMPARTIALITY AGREEMENT

## 认证保密和公正性声明

To: The Regulatory Affairs Manager – United Registrar of Systems Holdings Ltd (URSH). Please note that this agreement covers all subsidiaries of United Registrar of Systems Holdings Ltd.

致：法规事务主管-URS控股集团。请注意这份协议覆盖URS旗下所有子公司。

hereby agree that I shall not at any time during the continuance of my engagement or at any time thereafter directly or indirectly use, record or disclose any Confidential Information(as hereinafter defined) except as may be necessary for the proper performance of my duties or as may be specifically authorised in writing by you.

特此同意我将不在续约期间或之后的任何时间里直接或间接使用，记录或披露任何机密信息（如以下定义），除非履行我的恰当职责所必需的，或可能是你方明确的书面授权。

I shall remain impartial at all times to the interests of the client. I understand that this means I shall act impartially at all times by declaring any known or perceived conflict of interest. I shall abide by all local and international laws regarding Bribery and Corruption. The principles of ISO 17021:2015 will be applied.

我会一直对客户的利益保持公正，我理解这意味着我必须一直通过声明人和已知或感知的利益冲突来公正处事。我会遵守当地和国际的关于贿赂和腐败的法律法规。将会应用ISO17021:2015的原则。

I agree to take good care of any equipment or documents that may from time to time be with in my custody or control during the course of my engagement and shall not, except in the proper course of my duties, show or disclose or communicate the construction there of to anyone who is not a URSH officer/staff member.

我同意妥善处理在我工作期间可能有时处于我的保管或控制期间的任何设备或文件，除非在我职责的正当步骤中，否则我不会和一个不是 URSH 的办公室人员/工作人员显示或披露或沟通相关内容。

Upon termination of my engagement for whatever reason and at any other time at URSH's request I shall, without retaining any copies or records thereof, immediately return all such equipment and/or documents or extracts of such documents and all other notes, memoranda, photographs, drawings, records, or other material made or procured to be made by me or issued to me during my engagement relating to the business of URSH or any of its clients.

在我的合约期间出于任何原因的终止，并且在 URS 集团的要求下的任何时间，我应当不保留任何副本或记录，立即归还所有此类设备和/或文件或该文件的摘要和所有其他的笔记，备忘录，照片，图纸，记录，或是由我采购或制造的材料或者我经手的在我合约期内 URS 集团的相关业务或其任何客户。

For the purpose of this Undertaking I acknowledge that Confidential Information means all technical and business information of URSH, its staff, contractors and its clients that is of a confidential nature.

为该企业,我承认保密信息意味着 URS 集团的所有技术和商业信息,其员工、承包商和客户都具有机密性质。